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Lp. Numer protokołu 
– pisma i data. 

Samorządy Osiedlowe. 
Treść wniosku. 

Odpowiedzialny za 
realizację  

Sposób realizacji 

1 2 3 4 5 
1.  Rada Osiedla 

„Łazek” 
15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wyrównanie poboczy przy ul. 
Sierakowskiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wyrównanie poboczy w ul. Sierakowskiego, w miejscach potrzebnych, zostanie 
wykonane w sezonie robót drogowych 2007 roku. 

2.  Rada Osiedla 
„Łazek” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wybudowanie ul. Bitwy pod Ostrołęką 
w ramach projektu rewitalizacji Fortów 
Bema i Starego Miasta. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

W przyjętym Uchwałą Nr 346/XXXVI/2005 Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 
29 kwietnia 2005r. „Lokalnym Programie Rewitalizacji dla Obszaru Starego 
Miasta i Fortów Bema Miasta Ostrołęki”  budowa ulicy Bitwy pod Ostrołęką 
planowana jest w latach 2008-2010 (w programie zapisana jako „Budowa nowej 
ulicy wraz z nowymi miejscami parkingowymi pomiędzy ulicami Stacha Konwy 
i Fortową”). 

3.  Rada Osiedla 
„Łazek” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla Zwraca się z prośbą o 
przesunięcie płotu na skrzyżowaniu ul. 
Padlewskiego i Sierakowskiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Na podstawie opracowanej koncepcji przebudowy skrzyżowania ulicy 
Padlewskiego i ulicy Sierakowskiego obecnie trwają prace geodezyjne podziału 
działki prywatnej, na część gruntu niezbędnego do poszerzenia drogi oraz 
negocjacje w sprawie wykupu gruntu. Przestawienie ogrodzenia możliwe będzie 
po zatwierdzeniu podziału i wykupie gruntu przez Miasto. 

4.  Rada Osiedla 
„Łazek” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z zapytaniem 
na jakim etapie są prowadzone prace 
związane z oświetleniem ul. Ordona i 
ul. Piotrowskiego. 

 
Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 
Środowiska 

Dokumentacja techniczna na wykonanie oświetlenia ul. Ordona i Piotrowskiego 
została wykonana w grudniu 2006 roku. Obecnie przygotowywane jest 
pozwolenie na budowę tego oświetlenia. Po uzyskaniu wszystkich niezbędnych 
dokumentów zostanie ogłoszony przetarg nieograniczony celem wyłonienia 
wykonawcy. Istnieje możliwość, że w I półroczu 2007r. oświetlenie to zostanie 
wykonane. 

5.  Rada Osiedla 
„Łazek” 

13.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
kontrolę pracy pługów odśnieżających 
drogi żwirowe. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Szczegółowej odpowiedzi udzielono Panu Wojciechowi Parzychowskiemu – 
Przewodniczącemu Zarządu Osiedla „Łazek” pismem GKOŚ.0057-5/07 z dnia 
26.02.2007r. wraz z załączonym harmonogramem oczyszczania mechanicznego 
ulic na terenie miasta Ostrołęki. 

6.  Rada Osiedla 
„Łazek” 

2.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wybudowanie chodników na naszym 
osiedlu. Osiedle nasze jest jedynym w 
mieście na którym nie ma nawet 
jednego chodnika. Mieszkańcy 
zmuszeni są do chodzenia po jezdni co 
stwarza śmiertelne zagrożenie.  

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wykonywanie nawierzchni drogowych w tym chodników, planowane jest po 
zrealizowaniu przez OPWiK kanalizacji sanitarnej na osiedlu w miare 
posiadanych środków finansowych. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej na 
prawobrzeżnej części miasta planowana jest w okresie od X. 2007 do IX. 2009r. 
w ramach projektu „Modernizacja i rozbudowa systemu odbioru ścieków w 
Ostrołęce i gminie Olszewo – Borki”.  
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7.  Rada Osiedla 
„Łazek” 

2.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
poprawienie nawierzchni ulic 
żwirowych na naszym osiedlu. 
Nadmieniam, że ulice te nie były 
reperowane od lata ubiegłego roku. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Prace zostaną wykonane w miarę możliwości finansowych w ramach bieżącego 
utrzymania dróg. 

8.  Rada Osiedla  
„Łazek” 

21.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wyrównanie terenu planowanego pod 
budowę boiska przy ul. Fortowej. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Obecnie na terenie planowanego boiska jest dowożona ziemia, celem 
wyrównania terenu. 

9.  Rada Osiedla  
„Łazek” 

21.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wykonanie zatoki tymczasowego 
postoju samochodów przed Szkołą 
Podstawową Nr 1 przy ul. Gorbatowa.  

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Zostanie zdjęte 5 przęseł wygrodzenia co podwoi ilość miejsc postojowych przy 
SP Nr 1, na dodatkowych miejscach pojazdy będą mogły się zatrzymywać na 1 
minutę zgodnie ze znakiem B-35 zakaz postoju, który zostanie ustawiony w tym 
samym terminie.   

10.  Rada Osiedla  
„Leśne” 

2.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
zamontowanie dodatkowej lampy 
oświetleniowej na słupie trakcji 
elektrycznej który stoi na skrzyżowaniu 
ulicy Ogródkowej i Leszczynowej.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Po rozpatrzeniu wniosku Miasto Ostrołęka wystąpiło pismem GKOŚ.7044-2/07 
z prośbą do Rejonu Energetycznego w Ostrołęce o doświetlenie tego 
skrzyżowania. Rejon Energetyczny wykonał to doświetlenie. 

11.  Rada Osiedla  
„Leśne” 

2.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
wyrównanie nawierzchni ulic żwirem, 
gdyż stan ulic na naszym osiedlu jest 
tragiczny. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Prace zostaną w miarę możliwości finansowych wykonane w ramach bieżącego 
utrzymania dróg na terenie miasta.  

12.  Rada Osiedla  
„Leśne” 

25.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
wyrównanie nawierzchni ulic na osiedlu 
Leśne. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wyprofilowanie nawierzchni gruntowych ulic na terenie osiedla po sezonie 
zimowym, zostanie wykonane przy sprzyjających warunkach atmosferycznych, 
w ramach bieżącego utrzymania dróg.  

13.  Rada Osiedla  
„Leśne” 

25.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
wyrównanie i odwodnienie poboczy ul. 
Ogródkowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Budowa ulicy Ogródkowej zostanie zakończona wiosną br. na podstawie 
obowiązującej umowy. Jesienią ubiegłego roku ze względu na nieodpowiednie 
warunki atmosferyczne nie została w pełnym zakresie wykonana nawierzchnia 
na zjazdach z ulicy Ogródkowej w ulice przyległe. 

14.  Rada Osiedla  
„Leśne” 

25.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
postawienie lustra przy wyjeździe z ul. 
Ogródkowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Określenie potrzeby ustawienia lustra na skrzyżowaniu ulicy Ogródkowej i ulicy 
Leśnej zostanie rozważona przez Komisję ds. Organizacji i Bezpieczeństwa 
Ruchu Drogowego w mieście Ostrołęka. 

15.  Rada Osiedla  
„Leśne” 

21.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
wyrównanie ulic Leszczynowej, 
Ogródkowej i Topolowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wykonano na przełomie m-ca marca/kwietnia  2007 roku. Służby drogowe 
obserwują stan nawierzchni dróg i prowadzą ich bieżące utrzymanie. 

16.  Rada Osiedla  
„Leśne” 

21.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
zasianie trawy na terenach zielonych 
przy ul. Ogródkowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Inwestycji  

Obsianie trawą nastąpi po całkowitym zakończeniu robót drogowych. 
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17.  Rada Osiedla 
„Traugutta” 
2. 01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wybudowanie ulicy Fornalskiej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Z uwagi na ograniczone możliwości finansowe, zadanie powyższe nie zostało 
umieszczone w budżecie Miasta na 2007r. Nadmieniam, że budowa ulicy 
Fornalskiej, zgodnie z obowiązującym Wieloletnim Planem Inwestycyjnym dla 
Miasta Ostrołęki, planowana jest do realizacji w latach 2008-2009. 

18.  Rada Osiedla 
„Traugutta” 

13. 02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
przedłużenie pracy obsługi lodowiska 
przy ul. Witosa do godz. 2200. 

Miejski Ośrodek Sportu  i 
Rekreacji 

Lodowisko naturalne usytuowane przy ul. Witosa 1 było czynne w okresie 
zimowym od godz. 800 do 2200.  

19.  Rada Osiedla  
„Stare Miasto” 
15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
poprawienie nawierzchni chodnika 
wzdłuż ul. Kościuszki. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wniosek będzie zrealizowany w sezonie robót drogowych 2007 roku. 
Przebudowa nawierzchni chodnika w ulicy Kościuszki jest wykonywana 
sukcesywnie odcinkami od kilku lat. W br. zaplanowana jest przebudowa 
nawierzchni chodnika w ulicy Kościuszki po stronie prawej na odcinku od Pl. 
Gen. J. Bema do Pl. St. Wyszyńskiego.  

20.  Rada Osiedla 
„Parkowe” 

13.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
naprawę przystanku (wstawienie szyb) 
przy ul. Romualda Traugutta. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Szyby w przystanku przy ul. Traugutta zostały wstawione przez Miejski Zakład 
Komunikacji.  

21.  Rada Osiedla 
„Parkowe” 

13.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
zabezpieczenie skrzynek 
przełącznikowych słupów 
oświetleniowych na osiedlu. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Sprawa zabezpieczenia skrzynek przyłączeniowych na słupach oświetleniowych 
została przekazana do realizacji pismem GKOŚ 7044-22/07 z dnia 15.02. 2007r. 
do Rejonu Energetycznego w Ostrołęce. W odpowiedzi na ww. pismo Rejon 
energetyczny poinformował, że zabezpieczenia i przeglądy obiektów jest 
dokonywany na bieżąco. 

22.  Rada Osiedla 
„Parkowe” 

21.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
naprawę chodnika obok Żłobka 
Miejskiego przy ul. Parkowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Chodnik został naprawiony. 

23.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

19.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
wykonanie kanalizacji deszczowej przy 
ul. Papierniczej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Inwestycji  

W budżecie miasta na 2007 rok nie przewidziano środków finansowych na 
wykonanie kanalizacji deszczowej w ul. Papierniczej. 

24.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

19.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
naprawę nawierzchni chodnika przy ul. 
Baśniowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wniosek zostanie rozpatrzony przy sporządzaniu planów remontów 
kapitałowych do wykonania w sezonie br. na terenie miasta Ostrołęki, w ramach 
bieżącego utrzymania dróg.  

25.  Rada Osiedla  
„Łęczysk” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
mechaniczne wyrównanie ul. Łęczysk 
do ul. Zyndrama do posesji Nr 112. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wyrównanie ul. Łęczysk zostało wykonane. 

26.  Rada Osiedla  
„Łęczysk” 

19.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
informacje dotyczące mechanicznego 
odśnieżania ulic. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Informacja dot. mechanicznego oczyszczania ulic została przekazana wszystkim 
przewodniczącym Zarządów Osiedlowych pismem GKOŚ.0057-4/07 z dnia 
26.02.3007r. 

27.  Rada Osiedla  
„Łęczysk” 

19.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
odśnieżenie chodnika przy ul. Króla 
Władysława Jagiełły. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Sprawa została przekazana do realizacji przez Zakład Obsługi Oświaty i 
Aktywnego Zwalczania Bezrobocia piemem GKOŚ.7040-9/07 z dnia 
14.02.2007r.  
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28.  Rada Osiedla  
„Łęczysk” 

19.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
powieszenie trzech koszy na śmieci 
wzdłuż ul. Łęczysk do Placu 1 Maja. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Zlecono do realizacji Zakładowi Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania 
Bezrobocia pismem GKOŚ 7040-9/07 z dnia 14.02.2007r. Montaż koszy został 
wykonany. 

29.  Rada Osiedla  
„Łęczysk” 

19.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
naprawę nawierzchni ulic w ramach 
bieżącego utrzymania: Króla Jana II 
Sobieskiego, Henryka Sienkiewicza, 
Papierniczej, Marszałka Józefa 
Piłsudskiego i Tadeusza 
Sygietyńskiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wniosek zostanie zrealizowany wiosną br. przy sprzyjających warunkach 
atmosferycznych. W ramach bieżącego utrzymania dróg, zniszczona 
nawierzchnia bitumiczna jezdni ulicy Sobieskiego, przy wlocie w ulicę 
Sienkiewicza zostanie usunięta poprzez frezowanie i ułożenie nowej warstwy 
bitumicznej z betonu asfaltowego. W sposób identyczny będzie wykonany 
remont nawierzchni jezdni ulicy H. Sienkiewicza, powierzchni wjazdu do 
Szpitala. 

30.  Rada Osiedla  
„Łęczysk” 

19.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
wykonanie kalkulacji kosztów i 
zatrudnienia na stałe pracowników w 
Zakładzie Obsługi Oświaty i 
Aktywnego Zwalczania Bezrobocia do 
bieżącej naprawy ulic (uzupełnień 
kostki brukowej, łatania dziur, 
uzupełniania krawężników, itp.). 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia pismem 
ZOOiAZB/1/2007 z dnia 5.03.2007r. udzielił odpowiedzi Panu Dariuszowi 
Maciakowi – Przewodniczącemu Komisji Prawa i Współpracy z Samorządem 
Mieszkańców.  

31.  Rada Osiedla  
„Łęczysk” 

21.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
opinię w sprawie tego, czy Radny, który 
nie jest Przewodniczącym osiedla ma 
prawo składania wniosków do Pana 
Prezydenta na posiedzeniu 
Przewodniczących Samorządów 
Osiedlowych. 

Biuro Prawne Odpowiedzi udzielono pismem Nr BP.0114-11/07 z dnia 26 lutego 2007r., którą  
przekazano do Kancelarii Rady Miasta w dniu 26.02.07r.  

32.  Rada Osiedla  
„Łęczysk” 

21.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
wycięcie krzaków pomiędzy ulicą 
Łęczysk, a wałem 
przeciwpowodziowym.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Zlecono do realizacji Zakładowi Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania 
Bezrobocia pismem GKOŚ 7070-16/07 z dnia 2.04.2007r.  

33.  Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
wyrównanie ul. Korczaka. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Ulica Korczaka została wyrównana. 

34.  Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
odwodnienie ul. Kędzierskiego i ul. 
Okrzei na skrzyżowaniu obok piekarni. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wniosek zostanie rozważony w sezonie robót 2007 roku, po określeniu 
warunków technicznych wykonania odwodnienia nawierzchni jezdni.  
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35.  Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

13.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
odśnieżenie ulic: 6 Września, Jana 
Kasprowicza, Piotra Wysockiego. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Odpowiedzi udzielono Panu Kazimierzowi Cholewskiemu Przewodniczącemu 
Zarządu Osiedla „Sienkiewicza” pismem GKOŚ z dnia 26.02.2007r. wraz z 
załączonym harmonogramem oczyszczania mechanicznego ulic na terenie 
miasta Ostrołęki 

36.  Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

13.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
odśnieżenie chodnika przy ul. Stefana 
Okrzei w kierunku do ul. Poznańskiej. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Odpowiedzi udzielono Panu Kazimierzowi Cholewskiemu Przewodniczącemu 
Zarządu Osiedla „Sienkiewicza” pismem GKOŚ z dnia 26.02.2007r. wraz z 
załączonym harmonogramem oczyszczania mechanicznego ulic na terenie 
miasta Ostrołęki 

37.  Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

19.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
sprawdzenie po okresie zimowym stanu 
chodników i ulic na osiedlu 
Sienkiewicza. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

W wyniku sprawdzenia stanu chodników i ulic prace związane z naprawą będą 
realizowane w ramach bieżącego utrzymania dróg w terminie do końca kwietnia 
br.  

38.  Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

19.03.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
naprawienie nawierzchni ulicy przy ul. 
Poznańskiej 12 i ul. Stefczyka.  

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Niniejsze prace zostaną wykonane w ramach bieżącego utrzymania dróg  
w terminie do końca kwietnia br.  

39.  Rada Osiedla  
„Centrum” 

13.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
naprawienie drogi przy ul. Daliowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Pismem IWD.5541-13/07 z dnia 23.02.2007r. zwrócono się do Mazowieckiej 
Spółki Gazownictwa Sp. Z o.o. w Ostrołęce o wykonanie wiosną br. poprawek 
na odtworzonej nawierzchni jezdni, po usuniętej awarii gazociągu. 

40.  Rada Osiedla  
„Centrum” 

13.02.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
odnowienie stacji trafo na Osiedlu 
Centrum. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Pismem GKOŚ 7044-22/07 z dnia 15.02.2007r. zwrócono się do Rejonu 
Energetycznego w Ostrołęce o modernizację stacji transformatorowej w ul. 
Pędzicha na wysokości ronda im. Ks. Białobrzewskiego. 

41.  Rada Osiedla 
„Stacja” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
postawienie koszy na śmieci wzdłuż  
Al. Jana Pawła II. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Kosze uliczne wzdłuż al. Jana Pawła II zostały ustawione. 

42.  Rada Osiedla 
„Stacja” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
postawienie znaku zakazu parkowania 
w rejonie przystanku autobusowego 
MZK przy ul. Słowackiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg 
/ 

Wydział Dróg 

Wniosek rozpatrzony został na posiedzeniu komisji ds. Bezpieczeństwa i 
Organizacji Ruchu, która odbyła się dnia 7 lutego 2007 roku. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. Znak został ustawiony zgodnie z 
wnioskiem.  

43.  Rada Osiedla 
„Stacja” 

15.01.2007r. 

Rada Osiedla zwraca się w prośbą o 
powołanie komisji, która zajęłaby się 
likwidacją zastoju wody na przystanku 
autobusowym MZK przy ul. 
Słowackiego. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Ciąg drogi wojewódzkiej nr 627 wymaga generalnej modernizacji. Biorąc pod 
uwagę brak kanalizacji deszczowej oraz zdeformowaną nawierzchnię jezdni nie 
ma obecnie możliwości technicznych skutecznego odprowadzenia wód 
opadowych i roztopowych w tym rejonie ulicy. 

Osobą odpowiedzialną za przedstawienie przedmiotowej informacji w toku prac legislacyjnych i na Sesji Rady Miejskiej  
jest Kierownik Biura Kontroli i Skarg – Ariusz Marek Wilemski. 
 


